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întrucât din cuprinsul răspunsului primit la intrebarea pe care v-am adresat-o, având ca obiect 
“Infrastructura de transport feroviar”, formulată în ședința Senatului din data de 08.04.2019, reiese 
faptul că, în materie de siguranță și securitate a traficului feroviar, cea mai mare realizare a 
"managementului profesionist” din cadrul C.N.C.F. C.F.R. S.A. o constituie reducerea vitezelor maxime de 
circulație prin introducerea restricțiilor de viteză, fapt care mă determină să revin asupra acestui subiect și 
să vă solicit ca în raport cu obiectivele asumate de Guvern prin Programul de guvernare 2017-2020, să îmi 
răspundeți la următoarele întrebări:

1) În vederea asigurării unei viteze adecvate de transport, câți kilometri de cale ferată au fost aduși la 
standarde europene din cei aproximativ 15.000 de km de cale ferată desfășurată existenți în țara 
noastră?

2) Care sunt măsurile adoptate de Guvern pentru creșterea competitivității și a ponderii transportului 
feroviar în raport cu celelalte moduri de transport?

3) Câte stații de cale ferată au fost reabilitate/modernizate până în prezent?

4) Care este stadiul proiectului “Reabilitare poduri dunărene"?

5) Care sunt investițiile efectuate pentru reînnoirea și modernizarea materialului rulant în perioada 
2017-2018, precum și cele preconizate a se efectua până la sfârșitul anului 2020?

6) Care sunt măsurile adoptate până în prezent pentru stimularea, eficientizarea șl îmbunătățirea 
condițiilor de exploatare șl a serviciilor în vederea relansării activității societății feroviare românești 
de marfă?

Solicit răspuns scris.

Data Senator, 
Dinu Nicoleta Ramona


